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F o r s l a g  t i l  f o l k e t i n g s b e s l u t n i n g  

o m  n e d s æ t t e l s e  a f  e t  f o l k e t i n g s u d v a l g  for  f o l k e t i n g s å r e t  1 9 6 7 - 6 8  t i l  a t  

d r ø f t e  p r o b l e m e r  og m o d t a g e  i n f o r m a t i o n  i f o r b i n d e l s e  m e d  u d b y g n i n g e n  

a f  t u n n e l b a n e f o r b i n d e l s e r n e  i  d e t  s t o r k ø b e n h a v n s k e  o m r å d e .  

Fremsat den 24. oktober 1967 af Lindberg, Guldberg, Stæhr Johansen, Aq-ne Lct1'sen 
og Else-Merete Ross. 

I folketingsåret 1967-68 nedsætter folke- 
tinget et udvalg på 17 medlemmer til at 
drøfte problemer og modtage; information 

i forbindelse med. udbygningen af tunnel r 
baneforbindelserne i det storkøbenhavnske 
område., I I .' 홢 - 

I Bemærkninger  til forslaget. I 

Det fremgår af den betænkning, som det i folke- 
tingsåret 1966-67 nedsatte udvalg angående forslag 
til lov om anlæg og drift af tunnelbaner i Køben- 
havns, Frederiksberg og Tårnby kommuner afgav 
den 17. maj 1967, at udvalget, efter at et flertal 
havde indstillet til vedtagelse en Citylinje fra Dyb- 
bølsbro Station og via Københavns Hovedbanegård 
og Højbro til Østerport Station, ønskede at fort- 
sætte arbejdet med overvejelser angående de øvrige 
linjer. Under henvisning til forretningsordenens § 7, 
stk. 6, indstillede man derfor til tinget, at udvalget 
vedblev at bestå indtil samlingens slubning. Ved 

samlingens slutning afgav udvalget en beretning 
(23. september 1967), hvoraf fremgik, at da' der 
ikke var fremkommet nye oplysninger, havde ud- 
valget ikke været i stand til at fremkomme med 
forslag til ministeren for offentlige arbejder vedrø- 
rende prioriteringen af kommende tUllnelbanestræk- 
ninger. 

Man har anset det for at være af betydning, at 
et folketingsudvalg fortsat beskæftiger sig med disse 
problemer og fortsat er i stand til at modtage rele- 
vante oplysninger fra ministeren for offentlige ar- 
bejder. 


